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Svar på spørgsmål om havnebussernes frekvens 

Du har den 29. maj 2024 stillet følgende spørgsmål: 

 
1. Hvorfor sejler havnebussen i Københavns kanaler kun hver 

halve time?   
2. Ville det være muligt for havnebusserne at sejle hyppigere end 

det? Hvordan ville det kunne lade sig gøre? 

  

Økonomiforvaltningens svar 

 

Hvorfor sejler havnebussen i Københavns kanaler kun hver halve 

time?   

Økonomiforvaltningen har indhentet svar på Movia, der oplyser neden-

stående: 

Havnebusserne sejler hver halve time, når der sejles med den højeste 

frekvens (dagtimer i hverdage og sommerweekender). Ved denne fre-

kvens er alle tilgængelige både i brug, og det er således ikke muligt at 

sejle hyppigere med nuværende rute og flåde. 
 

Ville det være muligt for havnebusserne at sejle hyppigere end det? 

Hvordan ville det kunne lade sig gøre? 

Movia er i gang med at lave en havnebusanalyse, hvori mulighederne 

for at optimere driften af havnebusserne belyses. Økonomiforvaltnin-

gen er i dialog med Movia om analysen og mulighederne. Den endelige 

havnebusanalyse vil blive forelagt Økonomiudvalget.  

 

 

 
 

 

  

Til Birgitte Kehler Holst (Å) 

 

 


